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Ambition: We strive for excellence in every 
endeavor, aiming to achieve outstanding 
results for our clients.
Foresight: Our insightful expertise and 
strategic thinking allow us to anticipate 
market trends and seize opportunities.
Accountability: We hold ourselves to the 
highest standards of honesty and 
transparency, ensuring trust in every 
interaction.
Adaptability: In a constantly changing 
financial landscape, we remain agile and 
responsive to meet our clients' evolving 
needs.
Quality: Our commitment to delivering 
exceptional service ensures that every client 
receives personalized and effective support

COMPANY NAME
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تحقيقبهدفنبذله،جهدكلفيالتميزلتحقيقنسعى:طموح
.لعملائنارائعةنتائج

التنبؤاتيجيالاستروتفكيرناالعميقةخبرتنالناتتيح:بصيرة
.الفرصواغتنامالسوقباتجاهات
يضمنماموالشفافية،الصدقمعاييربأعلىنلتزم:مسؤولية

.تفاعلكلفيالثقة
تجيبينومسمرنيننبقىالتغير،دائمماليعالمظلفي:مرونة
.المتطورةعملائنااحتياجاتلتلبية
كللقىيتأنيضمناستثنائيةخدمةبتقديمالتزامنا:جودة
.وفعالاً مخصصًادعمًاعميل

AFAAQ

إسم الشركة



OVERVIEW نظرة عامة

Afaaq Business is a company specializing in providing administrative services for business 

professionals, focusing on the establishment of foreign companies and offering 

administrative solutions and services in this sector in Saudi Arabia and the United Arab 

Emirates. We provide comprehensive support to investors in starting their businesses, 

offering a variety of services aimed at delivering effective solutions for the proper 

establishment of companies. We are committed to providing the necessary support to 

clients to ensure the successful and smooth establishment of their companies.

يةالخدماتتقديمفيمتخصصةشركةهيبزنسآفاق الأجنبيةاتالشركتأسيسعلىتركزالأعمال،لرجالالإدار
يةوالخدماتالحلولوتوفير نقدمنحن.تحدةالمالعربيةوالإماراتالسعوديةالعربيةالمملكةفيالقطاعهذافيالإدار
حلولتقديمإلىتهدفالتيالخدماتمنمتنوعةمجموعةتوفيرمعأعمالهم،بدءفيللمستثمرينشاملا  دعما  
تأسيسعمليةةوسلاسنجاحلضمانللعملاءاللازمالدعمبتقديمنلتزم.صحيحبشكلالشركاتلتأسيسفعالة

.شركاتهم
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Our Mission مهمة الشركة
Afaaq Business empowers companies to reach their fullest potential through strategic 
investment solutions and unwavering support. Our mission is to foster growth, innovation, 
and success, nurturing our clients by providing tailored investment strategies, expert 
guidance, and personalized service. At Wells Business, we aspire to be trusted partners in 
our clients' journey towards prosperity and expansion, creating enduring value and 
positively impacting local and global investment landscapes.

ومسؤولةقةموثوخدماتتقديمخلالمنرسالتهابتحقيقالأعماللرجالالإداريةللخدماتبزنسآفاقشركةتلتزم
تحقيقعلىالتركيزعمواحترافية،بكفاءةعملائنااحتياجاتتلبيشاملةحلولتوفيرإلىنهدفنحن.منخفضةوبتكلفة
يضمنمماالإداري،مالدعوتقديمالشركاتتأسيسفيالمتخصصينالخبراءمنفريقعلىشركتناتعتمد.التامرضاهم
طويلةاتعلاقبناءبأهميةنؤمن.السوقفيوالتوجهاتالمعاييرأحدثمعتتماشىعاليةجودةذاتخدماتتقديم
.أعمالهمنجاحفيوتساهمتوقعاتهمتلبيخدماتتوفيرخلالمنعملائنامعالأمد

Our Vision الشركةرؤية 
At Afaaq Business for Businessmen Services, we strive diligently to achieve service 
excellence by providing services that effectively meet the aspirations and needs of 
investors. Innovation and sustainability are at the core of our priorities, enabling us to 
enhance entrepreneurship in the market and deliver positive outcomes for our clients.
With our strategic vision and commitment to quality and integrity, we aim to be the trusted 
partner for our clients in achieving sustainable success and a prosperous future in the 
business world.

يةللخدماتبزنسآفاقشركةفي تقديملخلامنالخدميالتفوقلتحقيقجاهديننسعىالأعمال،لرجالالإدار
صميمفيمةوالاستداالابتكارنضعنحن.وفعالفعّالبشكلالمستثمرينواحتياجاتتطلعاتتلبيخدمات
يزعلىيساعدنامماأولوياتنا، يادةوتنميةتعز .نالعملائإيجابيةنتائجوتحقيقالسوقفيالأعمالر
نجاحتحقيقفيلائنالعمبهالموثوقالشريكنكونلأننسعىوالنزاهة،بالجودةوالتزامناالاستراتيجيةرؤيتنابفضل

.الأعمالعالمفيمزدهرومستقبلمستدام
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Our strengths نقاط قوتنا
At Afaaq Business, we believe in the importance of integrity and transparency as the 
foundation of our relationships with clients and the communities we serve. Therefore, we 
adhere to the highest professional and ethical standards in all aspects of our operations. We 
offer comprehensive company registration services, which enable us to clearly differentiate 
ourselves in the market and instill confidence in our clients regarding the quality of our 
services.
Our company boasts extensive experience in company formation, supported by a team of 
qualified experts who possess the capability to understand and efficiently manage the 
intricacies of legal and administrative procedures. This helps our clients successfully 
achieve their business goals with minimal costs, knowing they are working with a dedicated 
and trustworthy partner committed to their success.
With our strategic vision and ongoing commitment to quality, we strive to remain the 
preferred choice for clients looking to establish their businesses confidently in an 
environment filled with challenges and opportunities.

نخدمها،التيوالمجتمعاتعملائنامعلعلاقاتناكأساسوالشفافيةالنزاهةبأهميةنؤمننحنبزنس،آفاقشركةفي
شامل،بشكللشركاتاتسجيلفيخدماتنانقدم.أعمالناجوانبجميعفيوالأخلاقيةالمهنيةالمعاييربأعلىنلتزمولذلك

.نقدمهاالتيالخدماتجودةفيالثقةعملاؤناويمنحسوقنافيبوضوحالتفرقةعلىيساعدنامما
علىبالقدرةيتمتعونالذينالمؤهلينالخبراءمنبفريقمدعومةالشركات،تأسيسمجالفيواسعةبخبرةشركتناتتمتع
يةالقانونيةالإجراءاتتفاصيلومعالجةفهم التجاريةهمأهدافتحقيقعلىعملاؤنايساعدهذا.عاليةبكفاءةوالإدار

.نجاحهمقيقتحفيومتفان  موثوقشريكمعيعملونبأنهمبالعلمالراحةويمنحهمممكنة،تكلفةوبأقلبنجاح
لتأسيسيسعوننالذيلعملائناالأمثلالخيارنبقىلأننسعىبالجودة،الدائموالتزامناالاستراتيجيةرؤيتنابفضل

.والفرصبالتحدياتمحفوفةأعمالبيئةفيواطمئنانبثقةأعمالهم
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قيم الشركة

1.Integrity: Upholding honesty, transparency, and 
ethical practices in all interactions and decisions.

2.Excellence: Committing to deliver high-quality 
services and continuously striving for improvement 
and innovation.

3.Client Focus: Placing clients at the center of 
everything we do, understanding their needs, and 
exceeding their expectations.

4.Expertise: Demonstrating deep knowledge, 
professionalism, and proficiency in business setup 
and administrative services.

5.Teamwork: Fostering a collaborative 
environment where teamwork, respect, and support 
for each other are valued.

6.Accountability: Taking responsibility for our 
actions, decisions, and commitments to clients, 
colleagues, and stakeholders.

7.Community Engagement: Contributing positively 
to the communities we operate in through 
responsible business practices and support for local 
initiatives.

لأخلاقيةاوالممارساتوالشفافيةبالصدقالالتزام:النزاهة1.
.والقراراتالتفاعلاتجميعفي

لسعيواالجودةعاليةخدماتتقديمفيالتفاني:التميز2.
.والابتكارالتحسيننحوالمستمر

به،نقومماكلصميمفيالعملاءوضع:العميلعلىتركيز3.
.توقعاتهموتجاوزاحتياجاتهمفهم

فيكفاءةوالوالاحترافيةالعميقةالمعرفةإظهار:الاختصاص4.
.الإداريةوالخدماتالشركاتإعداد

العملديرتقيتمحيثتعاونيةبيئةتعزيز:الجماعيالعمل5.
.الزملاءبينالمتبادلوالدعموالاحترامالجماعي

لالتزاماتواوقراراتناأفعالناعنالمسؤوليةتحمل:المساءلة6.
.المعنيةوالأطرافوالزملاءالعملاءتجاه

لمجتمعاتافيإيجابيبشكلالإسهام:المجتمعيةالمشاركة7.
دعموالمسؤولةالأعمالممارساتخلالمنفيهانعملالتي

.المحليةالمبادرات
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COMPANY 
SERVICES
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خـــــــــدمـــــــات
الـــــــشــــــركــــــة
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Consultations
and Solutions

• Solutions for Human Resources Management حلول لإدارة الموارد البشرية •

الإستشارات
و الحلول

• Solutions for Marketing Management حلول لإدارة التسويق•

• Solutions for Sales Management حلول لإدارة المبيعات•

Our tailored marketing solutions include market analysis, audience segmentation, branding 
strategies, campaign development, and performance optimization. With our expertise, we drive 
growth and maximize ROI.

وتحسينالإعلانية،تالحملاتطويرالتمييز،استراتيجياتالجمهور،تقسيمالسوق،تحليلالتسويقفيالمخصصةحلولناتشمل
".الاستثمارعائدونعظمالنموندفعخبرتنا،بفضل.الأداء

Our sales management solutions are tailored to your needs, offering diverse strategic services including 
analysis, segmentation, innovative strategies, training, and performance tracking. With our expertise, we 
enhance sales effectiveness, drive revenue growth, and optimize ROI.

ذلكفيبمااتيجيةالاسترالخدماتمنمتنوعةمجموعةمقدمةاحتياجاتك،لتلبيةخصيصًالديناالمبيعاتإدارةحلولتصميمتم
الإيرادات،فينموًاونحققات،المبيعفعاليةنعززخبرتنا،بفضل.الأداءوتتبعالتدريب،المبتكرة،الاستراتيجياتالتقسيم،التحليل،
.الاستثمارعائدونحسن

Our solutions for human resources management are tailored to address the specific needs of your organization, 
offering a comprehensive range of strategic services. We provide talent analysis, workforce segmentation, HR 
strategies, training and development programs, and performance evaluation tools. With our expertise, we drive 
employee engagement, optimize workforce productivity, and maximize ROI for your HR investments.

الخدماتنمشاملةمجموعةنقدمحيثمحدد،بشكلمنظمتكاحتياجاتتلبيةفيالبشريةالمواردإدارةفيحلولناتتمثل
وأدواتوالتطوير،دريبالتوبرامجالبشرية،المواردواستراتيجياتالعاملة،للقوىوتقسيمًاللمواهب،تحليلًا نقدم.الاستراتيجية

المواردفيستثماراتكلاالاستثمارعائدونعظمالعاملة،القوىإنتاجيةونحسنالموظفين،مشاركةنعززخبرتنا،بفضل.الأداءتقييم
.البشرية
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الشركاتأنواع
محدودةمسؤوليةذاتشركةتأسيس.1
تضامنيةشركةتأسيس.2
مساهمةشركةتأسيس.3

محدودةمسؤوليةذاتشركة

كثر،أوواحدشخصقبلمنمحدودةمسؤوليةذاتشركةتُؤسس أوطبيعيينأشخاصاً كانواسواءأ
الشركةتكون.لهاكالمالأوفيهاشريكلكلالماليةالذمةعنمستقلةماليةبذمةالشركةهذهتتمتع.اعتباريين
عنليةمسؤوأيالشريكأوالمالكيتحملولانشاطها،عنالناشئةوالالتزاماتالديونعنمسؤولةوحدها
.المالرأسفيحصتهبقدرإلاوالالتزاماتالديونهذه

تضامنيةشركةتأسيس

كثر،أوشخصينقبلمنتضامنيةشركةتُؤسس يأوطبيعيينأشخاصاً كانواسواءأ فيالشركاءيكون.يناعتبار
شريككلسبويكتالشركة،والتزاماتديونجميععنوبالتضامنشخصياً مسؤولينالشركاتمنالنوعهذا
.التاجرصفة

بماختلفةالمالشركاتأنواعلتأسيسالمتكاملةالحلوللكمنقدمحيثبزنس،آفاقشركةخدماتإحدىهذه
يةالقانونيةومتطلباتكماحتياجاتكممعيتوافق .والتجار

تأسيس الشركة الأجنبية
%100بملكية 

Establishing Foreign 
Company With 100% 
Ownership
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الاستثماررخصأنواع
عقاريةرخصةصناعيةرخصةتجاريةرخصةخدميةرخصة

الخدميالترخيص

لمعلومات،اتقنيةالعليا،الإداريةالاستشاراتالمقاولات،:مثلأنشطةعدةالترخيصمنالنوعهذايشمل
بحريالالشحنخدماتوالإعلان،الدعايةالتعليم،التأمين،وإعادةالتأمينالصحة،التدريب،السياحة،
المناولة،والطيرانخدماتالمالية،الخدماتوالتغذية،التموينخدماتالمعارض،تنظيمللبضائع،والجوي
.وغيرها

الصناعيالترخيص
.تحويليةاتصناعأوخفيفة،أوثقيلةصناعاتكانتسواءبالصناعات،المتعلقةالتراخيصجميعيشمل

التجاريالترخيص
فيوالتجزئةةالجملتجارةنشاطممارسةفيترغبالتيالأجنبيةالمنشآتالترخيصمنالنوعهذايستهدف

.سعوديشريكمعبالشراكةالمملكة

العقاريالترخيص
30عنتقللاشروعالمتكلفةتكونأنعلىالعقاري،التطويرمجالفيبالاستثماراتالمتعلقةالأنشطةيشمل
.المنورةوالمدينةالمكرمةمكةمدينتينطاقخارجسعودي،ريالمليون

ية،للخدماتبزنسآفاقشركةخدماتإحدىهذه أنواعمختلفلتوفيراللازمالدعملكمنقدمحيثالإدار
.الاستثماريةومتطلباتكماحتياجاتكممعيتناسببماالاستثماررخص

توفير رخص
الإستثمار

Providing Investment 
Licenses
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الأوراقوتجهيزةالتأشيراستخراجذلكفيبماالإقامة،ورخصةالعملبتأشيرةالمتعلقةالإجراءاتجميعنتولى
.الأعمالرجالإقامةلتسهيلالمطلوبة،

:خدمتنايميزما

يةالإجراءات :المتكاملةالإدار
الأوراقوتجهيزةالتأشيراستخراجذلكفيبماالإقامة،ورخصةالعملبتأشيرةالمتعلقةالإجراءاتجميعنتولى

.والوقتالجهدعليكيوفرمماالمطلوبة،

:والتوجيهالمساعدة
وتقديمةالشركتسجيلمنبدءًاالإقامة،رخصةواستخراجالاستقداممراحلجميعخلالالكاملالدعمنقدم

.النهائيةالإقامةرخصةاستلامإلىوصولًا المعنية،للجهاتالطلبات

:والموثوقيةالشفافية
وواضحةشفافةمعلوماتتقديمعلىونحرصالمحلية،واللوائحللقوانينوفقًاتتمالإجراءاتجميعأننضمن
.واطمئنانثقةبكلتجربتهملضمانلعملائنا

ية،للخدماتبزنسآفاقشركةخدماتإحدىهذه عمالالألرجالالأمثلالحلوللتقديمنسعىحيثالإدار
.لهمالإقامةإجراءاتكافةوتسهيل

خدمات
الإقامة

Residency
Services
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بكفاءةللشركةصرفيمحسابوفتحلتقديمهاكامل،بشكلالبنكمتطلباتجميعواستيفاءالملفبتجهيزنقوم
.وسهولة

:خدمتنايميزما

:والإجراءاتالوثائقفيالمساعدة
جميعنتولى.صرفيالمالحسابلفتحالمطلوبةوالإجراءاتالوثائقجميعلاستكمالاللازمينوالتوجيهالدعمنوفر

.وفعاليةبسلاسةالعمليةسيرلضمانالبنكمعالمعاملات

:والموثوقيةالشفافية
وسلامةسريةمايةحعلىونحرصبها،المعمولالمصرفيةواللوائحللقوانينوفقًاتتمالإجراءاتجميعأننضمن

.الأمانمستوياتبأعلىمعلوماتك

الاتصاليُرجىالمصرفية،بالإجراءاتالمتعلقةوالرسومالمطلوبةالوثائقحولمحددةمعلوماتعلىللحصول
جميعفيلكةالمناسبالخدمةوتوفيرالدعملتقديموقتأقربفيالمتخصصفريقنامعكسيتواصل.بنا

.المصرفيةأمورك

ية،للخدماتبزنسآفاقشركةخدماتإحدىهذه عمالالألرجالالمثلىالحلوللتقديمنسعىحيثالإدار
.لهمالمصرفيةالحساباتفتحإجراءاتكافةوتسهيل

فتح الحساب 
البنكي

Bank Account 
Opening
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Investment
Consulting
Navigating the investment landscape can be daunting. Our investment consulting 
services provide personalized advice and strategic guidance to help you make 
informed investment decisions, optimize your portfolio, and achieve your financial 
goals.

شخصيةنصائحدينالالاستثماريةالاستشاراتخدماتتوفر.شاقًاأمرًاالاستثماريالمشهدفيالتنقليكونقد
أهدافكتحقيقومحفظتكوتحسينمستنيرةاستثماريةقراراتاتخاذعلىلمساعدتكاستراتيجيةوإرشادات

.المالية

• Asset Management
• Investment Planning
• Risk Management 
• Maximize profitability
• Evaluation of companies
• Evaluating ROI

تعظيم الربحية•
التمويل التقليدي•
تخطيط الإستثمار•
إدارة المخاطر •
تقييم الشركات•
ر تقييم العائد علي الإستثما•

الإستثشارات
ية  الإستثمار
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GO TO
MARKET
Launching a new product or entering a new market? Our go-to-market strategy 
services are designed to help you navigate the complexities of market entry, identify 
target audiences, and develop effective strategies to maximize your success.

ساعدتكلمالسوقإلىللدخولالإستراتيجيةخدماتناتصميمتمجديد؟سوقدخولأوجديدمنتجإطلاق
لتحقيقفعالةاستراتيجياتوتطويرالمستهدفة،الجماهيروتحديدالسوق،دخولتعقيداتعلىالتغلبعلى

.النجاحمنقدرأقصى

• Business Feasibilities
• Pitch Deck
• Market Survey 
• Product Management 
• Business Strategies 

دراسات الجدوى •
ية • العروض الإستثمار
دراسة السوق •
إدارة المنتج •
الخطط الإستراتيجية•

الدخول 
للسوق
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Legal And Financial 
Consulting

Legal considerations are an integral part of business operations. Our legal consulting 
services offer expert guidance on regulatory compliance, contract negotiations, 
intellectual property protection, and other legal matters to safeguard your business 
interests.

يةالعملياتمنيتجزألاجزءهيالقانونيةالاعتبارات إرشاداتنيةالقانوالاستشاريةخدماتناتقدم.التجار
لحمايةالأخرىونيةالقانوالمسائلالفكريةالملكيةوحمايةالعقودومفاوضاتالتنظيميالامتثالبشأنالخبراء
.عملكمصالح

الإستثشارات
القانونية و المالية

Sound financial management is key to sustainable growth. Our financial consulting 
services encompass budgeting, forecasting, financial analysis, and strategic planning 
to help you optimize your financial performance and achieve long-term success.

والتنبؤالميزانيةدإعداالماليةالاستشاريةخدماتناتشمل.المستدامالنمومفتاحهيالسليمةالماليةالإدارةإن
.الطويلالمدىعلىجاحالنوتحقيقالماليأدائكتحسينعلىلمساعدتكالاستراتيجيوالتخطيطالماليوالتحليل



In our consultation process, we engage , work 
actively, follow up diligently, and distinguish our 

approach from that of doctors.
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Catalyzing business success through the fusion of human expertise and cutting-edge AI technology. 
At AFAAQ BUSINESS, we don't just consult; we innovate. Our AI-powered solutions drive efficiency, 
precision, and growth, ensuring our clients stay ahead in an ever-evolving marketplace. Let us 
transform your business strategy from conventional to visionary, leveraging the limitless possibilities 
of AI to unlock new heights of success.

نكتفيلانحن ،AFAAQ BUSINESSفي.المتطورةالاصطناعيالذكاءوتكنولوجياالبشريةالخبرةدمجخلالمنالأعمالنجاحتحفيز
يضمنمماوالنمو،ةوالدقالكفاءةتعزيزعلىالاصطناعيبالذكاءالمدعومةحلولناتعمل.نبتكرنحنفحسب؛الاستشاراتبتقديم

الإمكانياتمنستفادةالامعالحكيمة،إلىالتقليديةمنعملكاستراتيجيةنحولدعنا.التطوردائمسوقفيالمقدمةفيعملائنابقاء
.النجاحمنجديدةآفاقلفتحالاصطناعيللذكاءاللامحدودة

AI



Our statistics collaboration 
with our clients.

100+
Companies

5k+
Investor

3B+
Investment
Capital

Our Clients عملائنا
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All of our clients we are not allowed to publish their names, and they are also not allowed 
to publish our name anywhere - according to our non-disclosure agreement   ( NDA ) .

اح الخاصة وفقًا لاتفاقية عدم الإفص-لا يُسمح لنا بنشر أسماء جميع عملائنا، كما لا يُسمح لهم أيضًا بنشر اسمنا في أي مكان 
.بنا

Sorry



afaaqbusiness

info@afaaqbusiness.com

www.afaaqbusiness.com

74 El-Nozha , Heliopolis, Cairo , Egypt 

شريكك للوصول إلي القمة

+2 (966) 56 810 5841


	Slide 1
	Slide 2
	Slide 3
	Slide 4
	Slide 5
	Slide 6
	Slide 7
	Slide 8
	Slide 9
	Slide 10
	Slide 11
	Slide 12
	Slide 13
	Slide 14
	Slide 15
	Slide 16
	Slide 17
	Slide 18
	Slide 19
	Slide 20

